

Aanwezig:	Bie Siegers Peter Van Gorp Yolanda Ennekens Walter Leysen Leen Mertens Jef Van Gorp Leo Avonds Cindy Van den Heuvel (Gemeente Kasterlee) Sigrid Van Gompel (Gemeente Kasterlee) Guy Van de Perre (Gemeentebestuur) Rob Guns (Gemeentebestuur) Walter Van Baelen (Gemeentebestuur)
Verontschuldigd:	Charlotte Flerackers Hilda Lenaerts Michel Mol Nick Adriaensen Paul Steenackers Reimonda Van Goidsenhoven
Afwezig :	Ben Christiani Leen Van Beek Bea Jaenen
Verslag :	Walter Leysen

*Vergaderingen zijn op vandaag door de overheid niet toegelaten, om de verspreiding van het coronavirus tegen te gaan. Voor de eerste keer werden we verplicht om een on-line meeting op te zetten via Microsoft Teams. Verontschuldiging en afwezigheden zijn deels te wijten aan het feit dat niet alle leden in staat bleken om deel te nemen aan een virtuele meeting.*

---

## **VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 12 MEI 2020 – VIDEOCONFERENTIE**

### **Agenda**

De voorzitter verwelkomt de leden van de cultuurraad voor de eerste online vergadering.

#### **1. Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering (21/01/2020)**

Het verslag wordt goedgekeurd.

#### **2. Gebruiksreglement voor de gemeentelijke vrijetijdsinfrastructuur**

Alle leden hebben vooraf de ontwerp tekst voor het nieuwe reglement ontvangen. De tekst wordt in detail overlopen. Voor de opmerkingen die punt voor punt gemaakt werden kan verwezen worden naar de tekst van het advies (per e-mail bezorgd aan de leden op 13 mei). Voor de goede orde vermelden we hier de aandachts- en actiepunten :

- Schepen Walter Van Ballaer stemt het gebruik van de bib voor culturele activiteiten af met de bibliothecaris en zal hierover terugkoppelen.
- Er wordt juridisch advies gevraagd over de aansprakelijkheidsverzekering voor de gebouwen. Vooral de inhoud en de consequenties van de “afstand van verhaal” moet uitgeklaard worden, zodanig dat alle gebruikers zich correct kunnen verzekeren voor hun eigen aansprakelijkheid.

- De coördinator voor de vrijetijdsinfrastructuur (Sigrid Van Gompel) zal een aantal van de opmerkingen bespreken met de ICT-verantwoordelijke, zodat de nodige aanpassingen kunnen meegenomen worden bij de lancering van het on-line reserveringsprogramma.

### 3. Overige agendapunten

- Vanuit de gemeentediensten (cultuur, sport en jeugd) en het schepencollege wordt nagedacht over een nieuwe subsidiereglement. Er kwam een voorstel om in de periode tussen eind mei en midden juni hierover een advies te vragen aan de betrokken raden. De voorzitter maakt bezwaar tegen het voortdurend hanteren van de hoogdringendheid bij het inwinnen van de adviezen. De raad volgt hem hierin en vraagt aan de gemeente om het project de tijd en ruimte te geven voor een normale behandeling. Anders wordt de indruk gewekt dat we alleen maar bezig zijn met dringende zaken.
- Wanneer het OC in Lichtaart opnieuw geopend worden wil men de verschillende zalen een naam geven. Deze namen zouden – zoals in Kasterlee – kunnen verwijzen naar de dorpsgeschiedenis. De voorzitter stelt voor om te verwijzen naar vrouwen. De heemkundige kring zou ons kunnen helpen bij het vinden van gepaste namen.

### 4. Rondvraag

- Het schepencollege deelt mee dat de toegang voor rolstoelgebruikers in het OC in Kasterlee werd verbeterd. Door een technische ingreep zal het voortaan mogelijk zijn om rolstoelen toe te laten wanneer de tribunes uitgeschoven zijn.
- Schepen Guy Van de Perre geeft toelichting bij de toekenning van een extra subsidie aan de verenigingen naar aanleiding van de corona-uitbraak. Het gaat om een totaal bedrag van 45.000 eur dat wordt verdeeld op basis van het aantal leden. Er is veel nagedacht en gedebatteerd over de verdeelsleutel, maar om ingewikkelde berekeningen en eindeloze evaluaties te vermijden is men finaal teruggekeerd naar een eenvoudige en snel toe te passen oplossing.
- Overleg heeft plaats gevonden over de festiviteiten bij de heropening van Keeses Molen. Dit staat gepland voor midden september, met vanzelfsprekend het nodige voorbehoud omwille van de gezondheidsmaatregelen.

Volgende bijeenkomst van de cultuurraad : dinsdag 15 september (OC Tielen – kleine vergaderzaal)

### **Niet behandelde punten**

Vergaderen via een internetverbinding is tijdrovend en vermoeiend. Hierdoor zijn we niet toegekomen aan de bespreking van de volgende punten :

1. Evaluatie van het netwerkmoment van 10 maart
2. De opmerking van Bea Jaenen n.a.v. de bespreking van het gebruiksreglement : zij vond dit de verkeerde discussie op het verkeerde moment. In de plaats hiervan zou de cultuurraad zich meer moeten bezighouden met de ondersteuning van de verenigingen in deze moeilijke periode. Volgens haar kan de cultuurraad hierin het verschil maken. Over deze terechte bezorgdheid hebben we (nog) niet van gedachten kunnen wisselen. De vraag is of dit kan wachten tot de volgende geplande vergadering, of dat een tussentijdse bespreking zich opdringt. Met de huidige stand van zaken zou dat dan opnieuw een videoconferentie moeten zijn.

De secretaris  
Walter Leysen

De voorzitter  
Peter van Gorp